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Besluitenlijst van de commissie Algemene Zaken d.d. 12 januari 2017. 

 

Aanwezig: 

de heer J.P.H. Gruijters   voorzitter 

de heer M.J.T. van der Heijden   lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt   lid 

de heer B.M. Straatman   lid 

de heer J.H. Strijbosch   lid 

de heer B.H.M. Swinkels   lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier  

 

de heer F.L.J. van der Meijden  burgemeester 

de heer A.J.L. Meulensteen    wethouder 

mevrouw M.J.M. Meertens    secretaris 

de heer M. Brands    medewerker afdeling Beleid en Projecten 

 

Afwezig: 

de heer F.M.J. Biemans    lid 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. De heer F. 

Biemans heeft zich afgemeld. 

 

2. Vaststelling van de agenda. 

De heer Van der Heijden meldt dat hij zich bij de behandeling van agendapunt 7 (Beoordeling 

voornemen tot deelneming in coöperatie Boer-Bier-Water) zal onthouden van deelname 

vanwege zijn betrokkenheid bij de organisatie.  

De agenda wordt vervolgens conform het concept vastgesteld. 

 

3.  Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 17 november 2016. 

De besluitenlijst en toezeggingenlijst worden conform het concept vastgesteld.  

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Burgemeester Van der Meijden geeft een korte toelichting op de stand van zaken met 

betrekking tot de aanleg van glasvezel in het buitengebied. Het voornemen is erop gericht om 

met 9 gemeenten gezamenlijk op te trekken in deze. Mogelijk dat na de zomervakantie kan 

worden gestart met de aanleg. Wellicht zal de legesverordening nog moeten worden aangepast.  

Verder wijst hij op de ingekomen kadernota van de Veiligheidsregio. Gelet op het tijdstip van 

binnenkomst is het niet gelukt om deze aan de commissie voor te leggen. Hij stelt voor om een 

eventuele zienswijze direct aan de raad voor te leggen in de vergadering van 2 februari 

aanstaande. De commissie kan zich daarin vinden en stelt voor om dit zo aan het presidium 

voor te leggen. 
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De heer Straatman heeft begrip voor het besluit van het college om geen blijversleningen te 

gaan verstrekken. Hij stelt voor om de SVN een keer uit te nodigen voor een uiteenzetting van 

de mogelijkheden die zij bieden. 

 

5. Toekenning repressief toezicht Begroting 2017 Laarbeek. 

Mevrouw Van der Zanden verzoekt om een feitelijke onderbouwing van de beoogde bezuiniging 

van € 89.000,- die volgens het college gerealiseerd wordt door de Peelsamenwerking. Daarnaast 

vraagt zij wanneer de nieuwe onderhoudsplannen voor wegen en groen ter besluitvorming aan 

de raad worden voorgelegd.  

De heren Swinkels en Strijbosch brengen hun complimenten over aan het college en de 

ambtelijke organisatie voor het feit dat de gemeentelijke financiën goed op orde zijn.  

Wethouder Meulensteen geeft aan dat hij geen feitelijke onderbouwing kan geven van de 

beoogde bezuiniging, maar dat hij ervan overtuigd is dat die gehaald gaat worden. De nieuwe 

onderhoudsplannen zullen ruim voor 2018 aan de raad worden voorgelegd. 

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen. 

 

6. Projectplan Entente Florale 2017. 

De heer Brands maakt via een korte presentatie duidelijk waarom het zinvol is voor Laarbeek om deel 

te nemen aan de Europese verkiezing van groenste gemeente. Hij beantwoordt vervolgens enkele 

verhelderende vragen. 

Alle commissieleden steunen het voorstel. Wel wordt aandacht gevraagd voor een goede 

communicatie die is afgestemd op de verschillende doelgroepen. Ook de jeugdgemeenteraad dient 

actief in de plannen te worden betrokken. Gevraagd wordt wat de meerwaarde is van een eventuele 

Europese titel en of er al een plan van aanpak is om de titel te vermarkten. 

Wethouder Meulensteen beaamt dat de jeugdgemeenteraad in de plannen wordt betrokken. 

Daarnaast zullen alle bedrijven die actief zijn in de toeristische branche worden aangeschreven om 

mee te doen. Een eventuele Europese titel maakt het mogelijk om dit mooie uithangbord nog langer 

en breder uit te dragen. De spin-off wordt nog groter. Een ondersteunend communicatieplan is in de 

maak. Daarbij zal er aandacht zijn voor het afstemmen van de communicatievorm op de beoogde 

doelgroepen. Hij geeft vervolgens nog een korte toelichting op de samenstelling van de kosten. 

Daarbij merkt hij op dat de genoemde subsidiebedragen in feite al zijn toegezegd. Dit zal in het 

raadsvoorstel nader worden geduid. Hij dankt tot slot alle partijen voor de steun aan het voorstel. 

Burgemeester Van der Meijden voegt toe dat hij bekend is met de ervaringen van andere gemeenten 

die de titel al eerder hebben gewonnen. Hij benadrukt nogmaals het belang van een Europese titel. 

Het is een ideale gelegenheid om de trots en identiteit van Laarbeek verder vorm te geven en uit te 

venten. Ook de gemeenteraad dient een actieve rol te krijgen in de plannen.  

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen. 

 

7. Beoordeling voornemen tot deelneming in coöperatie Boer-Bier-Water.  

Volgens de heer Strijbosch past het voorstel goed in de ambities van de gemeente ten aanzien van 

duurzaamheid en biodiversiteit.  
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De heer Swinkels zou graag zien dat het project Boer-Bier-Water op een begrijpelijke manier onder 

de aandacht wordt gebracht van de inwoners.  

Mevrouw Van der Zanden stelt enkele technische vragen over de gekozen rechtsvorm en de 

financiering.  

Burgemeester Van der Meijden geeft een korte toelichting op de redenen waarom gekozen wordt voor 

deze rechtsvorm. Het betreft hier een succesvolle samenwerking die verder uitgebouwd kan en moet 

worden. De suggestie om het project helder te communiceren naar de inwoners neemt hij graag over. 

De gestelde vragen over de financiering via de reserve reconstructie en aard van de rechtsvorm wat 

betreft de aansprakelijkheid, zullen schriftelijk worden beantwoord.  

Wethouder Meulensteen meldt tot slot dat er op 1 februari aanstaande een informatieve bijeenkomst 

is in het kader van de start van de Europese titelstrijd van de Entente Florale, waarin ook dit project 

nadrukkelijk zal worden belicht.   

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als bespreekstuk te behandelen. 

 

8. Voorstel tot vaststelling van de Verordening onroerende-zaakbelastingen 2017 

(definitieve tarieven). 

De commissie stemt in met het voorstel adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te 

behandelen. 

 

9. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking. 

Naar aanleiding van een verzoek de voorzitter van Raadstafel21 om ten behoeve van de 

evaluatie van de samenwerking binnen de MRE als raad een mening te formuleren, wijst de heer 

Swinkels op de uitlatingen van de burgemeester van Eindhoven, tevens voorzitter van de MRE, 

over een grootschalige herindeling. Hij is hier zeer teleurgesteld over en overweegt sterk om 

niet deel te nemen aan deze evaluatie. Herindeling is in zijn ogen niet nodig voor een goede 

samenwerking. 

Burgemeester Van der Meijden acht het juist nu van groot belang om een inhoudelijke bijdrage 

te leveren aan de evaluatie. Hij wijst op het belang van een goede toonzetting in het debat.  

Mevrouw Slaets zou het jammer vinden als de heer Swinkels afziet van deelname. Ook zij vindt 

het belangrijk om juist nu de mening van Laarbeek te verwoorden. Daarnaast is deelname aan 

de evaluatie van belang om uit de eerste hand op de hoogte te blijven van de ontwikkelingen.  

De heer Strijbosch ondersteunt de woorden van mevrouw Slaets.  

Mevrouw Van der Zanden merkt op dat een pleidooi voor betere samenwerking de grond weg 

slaat onder de beweringen van de heer Jorritsma. Daarom is deelname aan de evaluatie van 

belang.  

Burgemeester Van der Meijden vult aan dat de inhoudelijke discussie via het proces van 

Veerkrachtig Bestuur dient te lopen. Hij wijst erop dat de Commissaris van de Koning heeft 

aangegeven dat hij niet op dezelfde lijn zit als de heer Jorritsma. Hij roept de heer Swinkels op 

om toch naar de evaluatie te gaan. 

De voorzitter stelt vast dat de commissie voorstander is van behandeling van dit onderwerp 

door de voltallige raad. In overleg met het presidium zal hiervoor een tijdstip worden bepaald.  
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Op voorstel van de burgemeester zal er via de griffie een kort procesvoorstel worden opgesteld 

waardoor de vertegenwoordigers van Laarbeek met de nodige bagage kunnen deelnemen aan 

de evaluatie over hoe de MRE moet functioneren in deze regio. 

 

Tot slot meldt burgemeester Van der Meijden dat er vandaag afscheid is genomen van de oude 

samenwerkingsstructuur van de Peelgemeenten. Hij heeft er veel vertrouwen in dat de nieuwe 

samenwerking een succes zal worden, met dank aan met name gemeentesecretaris Meertens 

voor haar belangrijke rol in de voorbereiding.  

 

10. Rondvraag. 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.  

 

11. Sluiting. 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 23 februari 2017. 

 

De griffier,    De voorzitter, 

 

                                                                                                                    

 

M.L.M. van Heijnsbergen   J.P.H. Gruijters 

 


